



ADR Institute of Canada Inc.

Perspectives on alternative dispute resolution
for ADR parties and their lawyers.

ADR Perspectives **Perspectives PRD**

*Perspectives sur la résolution des différends
pour les parties et leurs avocats.*

June 2014 / juin 2014

Message from the Editors

Welcome to our third issue of this ADR Institute of Canada, Inc. publication. If you have enjoyed the newsletter so far, please pass it on to those who you believe may value it, so that they can subscribe before Canada's anti-spam legislation takes effect on July 1, 2014.

In this issue, we have a mix of articles on mediation and arbitration, from authors in Toronto, Calgary, and Montreal, commenting on recent decisions and other developments, and offering sound suggestions.

We look forward to receiving proposed articles in both French and English, in all ADR fields.

Happy reading.

Bryan C. Duguid QC, FCIArb and
Anne E. Grant, LL.B, LL.M. (ADR), C.Med, *Co-Editors*

Message des Rédacteurs

Voici le troisième numéro de cette publication de l'Institut d'Arbitrage et de Médiation du Canada, Inc. Si vous aimez le bulletin jusqu'ici, veuillez le partager avec ceux qui pourraient aussi l'apprécier, afin qu'ils puissent s'abonner avant l'entrée en vigueur de la législation anti-pourriel du Canada le 1^{er} juillet 2014.

Ce numéro comprend divers articles sur la médiation et l'arbitrage, d'auteurs de Toronto, Calgary et Montréal, commentant des décisions récentes et d'autres développements, et proposant d'excellentes suggestions.

Nous attendons impatiemment de recevoir des articles proposés en français et en anglais dans tous les domaines des PRD.

Bonne lecture.

*Bryan C. Duguid cr, FCIArb and
Anne E. Grant, LL.B, LL.M. (ADR), Méd.A, Corédacteurs*